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朝陽科技大學
094學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1957
	Course Number
	1957

	授課教師
	黃志忠
	instructor
	HUANG,CHIH CHUNG

	中文課名
	社會工作實習(八)
	Course Name
	Social Work Practicum (8)

	開課單位
	社會工作系(四日)四A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	1
	Credits
	1

	課程目標
	實習內容：針對縣市政府、社區、學校，或機構服務案主群之特定需求，擬定福利服務方案，實地執行並評估實施成效。　
	Objectives
	Students are expected to design service programs, implement the plans, and conduct outcome evaluations.　

	教材
	視學生實地需要而定。 　
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	社區督導及學校督導老師分別評定實習生之表現後，由學校督導老師評定成績。評估指摽包括：實習投入態度、社區互動能力、需求掌握與方案規畫能力、運用社區資源能力、方案執行與評估能力等項目。
	Grading
	The scores are based on the following criteria: attitude of involvement, community interaction, program planning and needs assessment, community resources, program implementation and evaluation.

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程要求學生自行設計一套社會工作方案並實際執行。重點活動包括需求評估、計畫撰寫、服務執行、成效評估等。  


	Syllabus
	This course requires students to design and implement a social work program. Emphasis is put on need assessment, program planning, implementation, and outcome evaluation.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

